

AIA Hong Kong AIA Financial Centre, 712 Prince Edward Road East, Kowloon, Hong Kong T: (852) 2881 3333 AIA.COM.HK

Memo

Attn: All Business Partners

From: Anne Weedon

Dept: Partnership Distribution

Date: 14 January 2013

Total page: 1

Subject: (Ref: A2013007) 有關 Oracle Java 不明執行程式碼漏洞事件 Oracle Java Unspecified Code Execution Vulnerability

美國及香港政府資訊科技部門近日收到甲骨文公司 Oracle 的通知,表示 Java 軟體出現嚴重保安漏洞, 令 Java 7 的用戶受到影響。

本公司網頁是安全網站,不受以上事件影響。業務代表可如常安全地使用 Java 軟體瀏覽本公司網頁。

為確保網頁使用的安全,我們建議閣下在瀏覽其他可疑的網頁前,先停用瀏覽器的 Java 功能。 有關相關資料可瀏覽香港政府資訊安全網: <u>http://www.infosec.gov.hk/tc_chi/main.html</u>

請將以上訊息傳予相關合資格業務代表。如有任何疑問,請致電保險及理財顧問熱線 3972 8899。

Recently, US and HKSAR Government have received the notice from Oracle regarding the serious security problem of Java which mainly affects the user of Java 7.

Please rest assured that AIA Hong Kong's website is a trusted website which is unaffected by the captioned issue. Technical Representatives can access our website with Java enabled as usual without any safety concern.

To safeguard from the captioned issues, users are highly recommended to disable Java in web browsers while visiting other suspicious websites. For the latest information, please kindly refer to the website of Information Security of HKSAR : <u>http://www.infosec.gov.hk/tc_chi/main.html</u>

Kindly please convey the above message to all your fellow qualified Technical Representative. For enquiries, please feel free to call our Brokerage & IFA Hotline 3972 8899.

Best regards,

6.6-

Anne Weedon Head of Partnership Distribution

註:「友邦香港」或「AIA」或「本公司」或「我們」是指美國友邦保險(百慕達)有限公司。 Remarks: "AIA" or "AIA Hong Kong" or "our" refers to American International Assurance Company (Bermuda) Limited.